

شركة فيرستستيب لخدمات الاعمال

First Step Business Services

Company
Profile



Content المحتويات

Who are we	من نحن	3
Our values	قيمنا	7
Why choose us	لماذا تختارنا	10
Our services	خدماتنا	13
Contact us	تواصل معنا	36





من نحن:

First Step Business Services شركة استشارات أعمال حديثة تساعد المنشآت على تطوير وظائف المالية والحوكمة والضرائب والمخاطر والتحول الرقمي من خلال حلول عملية قابلة للتطبيق، مصممة لدعم النمو والاستدامة والامتثال.

Who are we

First Step Business Services is a modern business consulting firm that helps organizations develop their finance, governance, tax, risk, and digital transformation functions through practical, actionable solutions designed to support growth, sustainability, and compliance.



Our Vision

To be the trusted advisory partner for ambitious businesses in Saudi Arabia.

رؤيتنا

أن نكون الشريك الاستشاري الموثوق للشركات الطموحة في المملكة.



Our Message

To deliver practical finance, governance, tax, and digital solutions that help clients grow with confidence.



رسالتنا

تقديم حلول مالية وحوكومية وضريبية ورقمية عملية تساعد العملاء على النمو بثقة



هدف الشركة

تمكين الشركات والمنشآت من بناء أنظمة مالية وتشغيلية أكثر كفاءة ومرونة،
وتحويل البيانات والتحديات إلى قرارات وفرص نمو حقيقية.

Company goal

Enabling companies and organizations to build more efficient and flexible financial and operational systems, and to transform data and challenges into real growth decisions and opportunities.

قيمنا Our Values

STIMULATING WORK ENVIRONMENT



We work in a team spirit, through open communication channels, and provide comprehensive training programs.

بيئة عمل محفزة

نعمل بروح الفريق الواحد، وذلك عن طريق قنوات الاتصال المفتوحة، وتوفير برامج تدريب شاملة.

MEET CUSTOMER NEEDS



We focus heavily on achieving exceptional results for our clients, and overcoming all challenges with great flexibility.

تلبية احتياجات العملاء

نركز بشدة على تحقيق نتائج استثنائية لعملائنا، والتغلب على جميع التحديات بمرونة كبيرة.

INNOVATION



We are working to localize technology in all fields to provide an opportunity for innovation, creating new ideas in an environment.

الابتكار

نعمل على توطين التكنولوجيا في جميع المجالات لاتاحة فرصة الابتكار، لخلق أفكار جديدة في بيئة.

AMBITION

We always strive for excellence, to achieve greater success in all areas, which places us at the forefront of companies.



الطموح

نسعى دائما للتميز، لتحقيق المزيد من النجاحات في جميع المجالات، ومما يجعلنا في مقدمة الشركات.

MUTUAL RESPECT

We always commit to the highest standards of ethical behavior and integrity in our dealings within the workplace and with our esteemed clients.



الاحترام المتبادل

نلتزم دائما بأعلى معايير السلوك الأخلاقي والمصداقية في تعاملاتنا داخل بيئة العمل، ومع عملائنا الكرام.

لماذا تختارنا Why Choose Us

EXTENSIVE AND INTEGRATED EXPERIENCES



First Step Company is characterized by great experience in the accounting and financial sector, in the Kingdom of Saudi Arabia.

خبرات واسعة ومتكاملة
تتميز شركة فيرستستيب التجارية بالخبرات الكبيرة في القطاع المحاسبي والمالي , في المملكة العربية السعودية.

WE HAVE AN INTEGRATED TEAM



We provide an integrated and professional accounting team capable of meeting the diverse requirements of clients with high quality and precision, in all sectors, to enhance confidence and credibility in the financial statements of our clients, and to provide advisory services that contribute to making decisions based on accurate financial information.

لدينا فريق عمل متكامل
نوفر فريق عمل محاسبي متكامل ومحترف قادر على تلبية المتطلبات المتنوعة للعملاء بجودة ودقة عالية, في جميع القطاعات , لتعزيز الثقة والمصداقية في القوائم المالية لعملائنا, وتقديم خدمات استشارية تساهم في اتخاذ قرارات مبنية على معلومات مالية دقيقة.

SERVICES WITH PRECISE STANDARDS



As our services are not limited only to the preparation and delivery of financial reports, but we are eager to provide accounting services and financial advice in accordance with the professional and ethical standards recognized in the field.

خدمات ذات معايير دقيقة
حيث ان خدماتنا ليست مقتصرة فقط على اعداد التقارير المالية وتسليمها, ولكننا نحرص على تقديم الخدمات المحاسبية والاستشارات المالية وفقا للمعايير المهنية والاخلاقية المتعارف عليها بالمجال.

Use of technology

We use the latest advanced methods to provide our accounting services, in a way that helps to improve the efficiency of workflow management.



استخدام التقنية

نستخدم أحدث الأساليب المتطورة لتقديم خدماتنا المحاسبية, بشكل يساعد على تحسين كفاءة ادارة سير العمل.

Financial Advisory

We are distinguished in providing accounting and financial services and consultations to companies, institutions and individuals, based on high-precision data, and compatible with the standards in force in the field.



استشارات مالية

نتميز في تقديم الخدمات والاستشارات المحاسبية والمالية للشركات والمؤسسات والافراد, مبنية على بيانات عالية الدقة, ومتوافقة مع المعايير المعمول بها في المجال.

Our Services

خدماتنا

- Accounting & Bookkeeping Services
 - Virtual CFO Services
 - Governance & Performance Advisory
 - Tax & ZATCA Advisory
 - Digital Finance Transformation
 - Risk & Resilience Advisory
- 1- خدمات المحاسبة ومسك الدفاتر.
 - 2- خدمات المدير المالي الافتراضي.
 - 3- الحوكمة ورفع كفاءة الأداء .
 - 4- الزكاة والضرائب والاستشارات الضريبية.
 - 5- التحول الرقمي المالي.
 - 6- إدارة المخاطر والمرونة المؤسسية.

1- Accounting & Bookkeeping Services



We provide a specialized accounting team to manage entries, reconciliations, monthly closing, reporting, and supporting files, giving businesses reliable and well-organized financial records.

1- خدمات المحاسبة ومسك الدفاتر

نوفر فريقاً محاسبياً متخصصاً لإدارة القيود، التسويات، الإقفالات الشهرية، التقارير، والملفات الداعمة، بما يمنح المنشأة سجلات مالية منتظمة وقابلة للاعتماد.

Bookkeeping and accounting record management



We record and classify all financial transactions in accounting software approved by the Zakat and Income Tax Authority and issue invoices regularly and systematically to ensure accurate and auditable financial records. The service includes:

- Recording journal entries.
- Managing the general ledger.
- Classifying and posting financial transactions.
- Organizing and archiving accounting documents.
- Preparing the trial balance.
- Reviewing the integrity of financial records.

مسك الدفاتر وإدارة السجلات المحاسبية

نقوم بتسجيل وتصنيف جميع العمليات المالية في برنامج محاسبي معتمد لدى هيئة الزكاة والدخل وإصدار الفواتير والتي تتم بشكل منتظم ومنهجي لضمان توفر سجلات مالية دقيقة وقابلة للمراجعة. تشمل الخدمة:

- تسجيل القيود اليومية.
- إدارة دفتر الأستاذ العام.
- تصنيف وترحيل العمليات المالية.
- تنظيم وأرشفة المستندات المحاسبية.
- إعداد ميزان المراجعة.
- مراجعة سلامة السجلات المالية.

Month-End and Year-End Closings

We help organizations achieve accurate and timely financial closings, ensuring that financial reports are ready for management and external audit. The service includes:

- Preparing adjusting entries.
- Reviewing accounts and balances.
- Reconciling outstanding accounts.
- Preparing the final trial balance.
- Monthly and annual closings.
- Preparing files for external audit.

Preparing financial statements

We prepare financial statements in accordance with approved accounting standards to ensure a clear picture of the entity's financial performance.

The service includes:

- Statement of Financial Position.
- Profit and Loss Statement.
- Statement of Cash Flows.
- Statement of Changes in Equity.
- Notes to the Financial Statements.



الإقفالات الشهرية والسنوية

نساعد المنشآت على تنفيذ إقفالات مالية دقيقة وفي الوقت المناسب بما يضمن جاهزية التقارير المالية للإدارة والمراجعة الخارجية. تشمل الخدمة:

- إعداد قيود التسوية.
- مراجعة الحسابات والأرصدة.
- تسوية الحسابات المعلقة.
- إعداد ميزان المراجعة النهائي.
- الإقفال الشهري والسنوي.
- تجهيز الملفات للمراجعة الخارجية.

إعداد القوائم المالية

نقوم بإعداد القوائم المالية وفق المعايير المحاسبية المعتمدة بما يضمن تقديم صورة واضحة عن الأداء المالي للمنشأة. تشمل الخدمة:

- قائمة المركز المالي.
- قائمة الربح أو الخسارة.
- قائمة التدفقات النقدية.
- قائمة التغيرات في حقوق الملكية.
- الإيضاحات المتممة للقوائم المالية.

Financial and administrative reports



We assist management in obtaining accurate financial information to support decision-making and improve performance. Our services include:

- Periodic financial reports.
- Revenue and expense analysis.
- Profitability analysis.
- Cash flow analysis.
- Financial performance indicators.
- Executive management reports.

Accounting support for Zakat and taxes



We work in coordination with Zakat and tax teams to ensure the readiness of financial data and compliance with regulatory requirements.

The service includes:

- Preparing the data required for tax returns.
- Supporting the preparation of VAT returns.
- Preparing the necessary files for tax audits.
- Reviewing related accounting procedures.

التقارير المالية والإدارية

نساعد الإدارة في الحصول على معلومات مالية دقيقة لدعم اتخاذ القرار وتحسين الأداء. تشمل الخدمة:

- التقارير المالية الدورية.
- تحليل الإيرادات والمصروفات.
- تحليل الربحية.
- تحليل التدفقات النقدية.
- مؤشرات الأداء المالية.
- تقارير الإدارة التنفيذية

الدعم المحاسبي للزكاة والضرائب

نعمل بالتنسيق مع فرق الزكاة والضرائب لضمان جاهزية البيانات المالية والالتزام بالمتطلبات النظامية. تشمل الخدمة:

- تجهيز البيانات المطلوبة للإقرارات الضريبية.
- دعم إعداد إقرارات ضريبة القيمة المضافة.
- إعداد الملفات المطلوبة للفحص الضريبي.
- مراجعة المعالجات المحاسبية ذات العلاقة.

Accounting systems and digital transformation



We help organizations build a more efficient and effective digital financial environment. Our services include:

- Chart of Accounts preparation.
- Document workflow design.
- Financial policies and procedures development.
- Operation and development of accounting systems.
- ERP system implementation support.
- Improvement of financial and control processes.

الأنظمة المحاسبية والتحول الرقمي

نساعد المنشآت على بناء بيئة مالية رقمية أكثر كفاءة وفعالية. تشمل الخدمة:

- إعداد دليل الحسابات.
- تصميم الدورة المستندية.
- إعداد السياسات والإجراءات المالية.
- تشغيل وتطوير الأنظمة المحاسبية.
- دعم تطبيق أنظمة ERP.
- تحسين العمليات المالية والرقابية.



2- Virtual CFO Services



We provide a specialized accounting team to manage entries, reconciliations, monthly closing, reporting, and supporting files, giving businesses reliable and well-organized financial records.

2- خدمات المدير المالي الافتراضي

قيادة مالية تنفيذية تدعم النمو دون تكلفة مدير مالي بدوام كامل

Cash Flow Management

Gain clear visibility over liquidity before cash issues become crises. We forecast inflows and outflows, improve collections, manage obligations, and identify funding gaps early so management can operate, expand, and meet commitments with confidence



إدارة التدفقات النقدية

نساعدك على رؤية السيولة قبل حدوث الأزمات، من خلال توقع التدفقات الداخلة والخارجة، وتحسين التحصيل، وإدارة الالتزامات، وتحديد فجوات التمويل مبكراً. هذه الخدمة تمنح الإدارة وضوحاً يومياً حول قدرة المنشأة على التشغيل والتوسع والوفاء بالتزاماتها.

Budgeting & Forecasting

We translate annual plans into measurable numbers and build forecasts that help management compare actual performance against targets, understand variances, and take timely corrective actions



الميزانيات والتوقعات المالية

نحوّل الخطة السنوية إلى أرقام قابلة للقياس، ونبنى توقعات مالية تساعد الإدارة على مقارنة الأداء الفعلي بالمستهدف، وفهم الانحرافات، واتخاذ قرارات تصحيحية في الوقت المناسب

Financial Reporting

We provide clear monthly financial and management reports that go beyond presenting numbers. We interpret the underlying performance indicators, trends, risks, and opportunities, enabling management to make more informed and effective decisions.



التقارير المالية

نوفر تقارير مالية شهرية وإدارية واضحة لا تكتفي بعرض الأرقام، بل نشرح ما وراءها من مؤشرات واتجاهات ومخاطر وفرص، لتكون الإدارة أقرب إلى القرار الصحيح.

KPI Dashboards



We design interactive dashboards that connect financial and operational KPIs to business objectives, enabling leadership to monitor performance in real time and identify strengths and gaps

لوحات مؤشرات الأداء

نصمم لوحات أداء تفاعلية تربط المؤشرات المالية والتشغيلية بأهداف المنشأة، لتتمكن الإدارة من متابعة الأداء بشكل فوري وتحديد نقاط القوة والضعف.

Profitability Analysis



We analyze profitability by product, branch, customer, or project to reveal true profit drivers, cost leakage points, and margin improvement opportunities

تحليل الربحية

نحلل الربحية على مستوى المنتجات أو الفروع أو العملاء أو المشاريع لمعرفة مصادر الربح الحقيقية، ومناطق تسرب التكاليف، وفرص تحسين الهوامش.

Executive & Investor Reporting



We prepare concise yet insightful executive reports for boards, investors, and owners, presenting financial performance, opportunities, challenges, and improvement plans

تقارير الإدارة والمستثمرين

نعد تقارير احترافية مختصرة وعميقة في نفس الوقت، مناسبة لمجلس الإدارة والمستثمرين والملاك، وتوضح الأداء المالي والفرص والتحديات وخطط التحسين.



3- Governance & Performance Advisory



3- الحوكمة ورفع كفاءة الأداء

Governance and control systems that help organizations operate with clarity, accountability, and efficiency.

أنظمة حوكمة ورقابة تساعد المنشأة على العمل بوضوح ومسؤولية وكفاءة

Governance Frameworks

We design practical governance frameworks that define roles, responsibilities, decision-making mechanisms, reporting levels, and owner-management relationships to support transparency and structured growth.



أطر الحوكمة

نطوّر أطر حوكمة متكاملة توضح الأدوار والمسؤوليات وآليات اتخاذ القرار ومستويات التقارير والعلاقة بين الملاك والإدارة، بما يعزز الشفافية ويدعم النمو المنظم

Delegation of Authority

We develop clear delegation of authority matrices defining who approves what, within which limits, and at which stage, reducing delays and risks while strengthening accountability.



بناء الصلاحيات

نصمم مصفوفات صلاحيات واضحة تحدد مستويات الموافقة وحدودها ومراحلها، بما يضمن سرعة اتخاذ القرار، ويحد من المخاطر، ويعزز المساءلة

Policies & Procedures

We create practical policies and procedures that standardize operations, reduce inconsistent practices, support training, and strengthen compliance and control.



السياسات والإجراءات

نعدّ سياسات وإجراءات واضحة وقابلة للتنفيذ، توحد آليات العمل، وتحدّ من التباين في الممارسات، وتدعم التدريب والامتثال والرقابة المؤسسية

Internal Controls

We assess and design internal controls that safeguard assets, reduce errors and fraud, and improve the quality of financial and operational information.



الرقابة الداخلية

نقيّم ونصمم الضوابط الرقابية التي تحمي الأصول، تقلل الأخطاء والاحتيال، وتدعم جودة المعلومات المالية والتشغيلية

Operational Excellence

We help organizations improve daily operations by analyzing processes, removing waste, increasing productivity, and enhancing both internal and external customer experience.



التميز التشغيلي

نساعد المنشآت على تحسين طريقة العمل اليومية من خلال تحليل العمليات، إزالة الهدر، رفع الإنتاجية، وتحسين تجربة العميل الداخلي والخارجي

Lean Process Optimization

We simplify workflows and remove unnecessary steps to reduce time and cost while improving output quality and maintaining required controls.



تحسين العمليات الرشيقية

نبسط الإجراءات ونختصر الخطوات غير الضرورية لتقليل الوقت والتكلفة وتحسين جودة المخرجات، مع المحافظة على الرقابة المطلوبة

Performance Management

We align KPIs with strategic objectives and build monitoring mechanisms that help management measure results, motivate teams, and continuously improve performance.



إدارة الأداء

نربط مؤشرات الأداء بالأهداف الاستراتيجية ونبني آلية متابعة تساعد الإدارة على قياس النتائج وتحفيز الفرق وتحسين الأداء باستمرار

Cost Optimization

We identify opportunities to reduce costs and improve spending without compromising service quality or growth capacity, focusing on value-driven expenditure.



رفع كفاءة التكاليف

نحدد فرص خفض التكاليف وتحسين الإنفاق دون التأثير على جودة الخدمات أو قدرة المنشأة على النمو، مع التركيز على الإنفاق ذي القيمة.



4- Tax & Zakat Advisory



4- الزكاة والضرائب والاستشارات الضريبية

Tax and Zakat compliance that protects the business from risk and supports stability.

امتثال ضريبي وزكوي يحمي المنشأة من المخاطر ويدعم استقرارها

VAT Services

We support VAT obligations from registration to filing and periodic reviews, reducing error and penalty risks while improving file readiness.



خدمات ضريبة القيمة المضافة

نساعدك على إدارة التزامات ضريبة القيمة المضافة من التسجيل إلى الإقرارات والمراجعة الدورية، مع تقليل مخاطر الأخطاء والغرامات وتحسين جاهزية الملفات

Zakat Services

We prepare and review Zakat returns, analyze the company's Zakat position, and assist in preparing supporting documents and handling inquiries or differences.



خدمات الزكاة

نعد ونراجع إقرارات الزكاة ونحلل الموقف الزكوي للمنشأة ونساعد في تجهيز المستندات الداعمة والتعامل مع الاستفسارات والفروقات

Corporate Tax

We support taxable entities by analyzing the tax base, preparing returns, and reviewing compliance with regulatory requirements



ضريبة الشركات

نقدم دعماً متخصصاً للشركات الخاضعة للضريبة من خلال تحليل الوعاء الضريبي، إعداد الإقرارات، ومراجعة الالتزام بالمتطلبات النظامية.

Transfer Pricing

We help companies with related-party transactions prepare transfer pricing documentation and supporting policies in line with regulatory requirements and risk expectations.



التسعير التحويلي

نساعد الشركات ذات التعاملات مع أطراف ذات علاقة على إعداد ملفات التسعير التحويلي والسياسات الداعمة بما يتوافق مع المتطلبات النظامية ويقلل المخاطر.

Tax Health Check

We perform proactive tax health checks to identify risks before official audits and provide practical recommendations to address findings.



الفحص الضريبي

ننفذ فحصاً استباقياً للملفات الزكوية والضريبية لاكتشاف المخاطر قبل الفحص الرسمي، وتقديم توصيات عملية لمعالجة الملاحظات.

Objections & Appeals

We assist in preparing objections and appeals by analyzing assessments, gathering evidence, and drafting clear, well-supported technical positions.



الاعتراضات والاستئنافات

نساعد في إعداد مذكرات الاعتراض والاستئناف، تحليل الربوط، تجميع الأدلة، وصياغة الموقف المهني بطريقة واضحة ومدعومة

E-Invoicing

We help organizations comply with e-invoicing requirements by reviewing readiness, system integration, data testing, and compliance gaps.



الفاتورة الإلكترونية

نساعد المنشآت على الالتزام بمتطلبات الفوترة الإلكترونية من خلال مراجعة الجاهزية، ربط الأنظمة، اختبار البيانات، وتحديد فجوات الامتثال.

Regulatory Compliance

We help monitor regulatory requirements related to Zakat, tax, e-invoicing, and supporting files to ensure readiness and reduce compliance risks.



الالتزام التنظيمي

نساعدك على متابعة المتطلبات التنظيمية ذات العلاقة بالزكاة والضرائب والفوترة والملفات الداعمة، لضمان جاهزية المنشأة وتجنب المخاطر.



5- Digital Finance Transformation



5- التحول الرقمي المالي

From manual processes to faster and smarter financial decisions

من العمليات اليدوية إلى قرارات مالية أسرع وأكثر ذكاءً

Workflow Automation

We transform repetitive finance processes into digital workflows that reduce errors, save time, and improve visibility over responsibilities and request status.



أتمتة الإجراءات

نحوّل الإجراءات المالية المتكررة إلى مسارات عمل رقمية تقلل الأخطاء، تختصر الوقت، وتزيد وضوح المسؤوليات وحالة الطلبات

Power BI Dashboards

We design professional Power BI dashboards that present financial and operational indicators interactively, helping management monitor, analyze, and decide.



لوحات Power BI

نصمم لوحات Power BI احترافية تعرض المؤشرات المالية والتشغيلية بصورة تفاعلية تساعد الإدارة على المتابعة والتحليل واتخاذ القرار.

Business Intelligence

We connect financial and operational data and turn it into actionable insights that clarify performance, customers, costs, and future opportunities



ذكاء الأعمال

نربط البيانات المالية والتشغيلية ونحولها إلى رؤى قابلة للتنفيذ تساعد في فهم الأداء، العملاء، التكاليف، والفرص المستقبلية.

ERP Implementation Support

We support ERP implementation or enhancement from a finance and control perspective, from requirements analysis to testing, go-live, and reporting improvement.



دعم تطبيق أنظمة ERP

ندعم المنشأة في تطبيق أو تحسين أنظمة ERP من منظور مالي ورقابي، بدءاً من تحليل المتطلبات إلى الاختبار والتشغيل وتحسين التقارير.

AI for Finance

We help apply AI in finance activities such as data analysis, smart reporting, trend forecasting, and improving finance team efficiency.



الذكاء الاصطناعي للمالية

نساعد على توظيف الذكاء الاصطناعي في الأعمال المالية مثل تحليل البيانات، التقارير الذكية، توقع الاتجاهات، وتحسين كفاءة فرق المالية.

Smart Reporting

We develop smart reports that connect data from multiple sources and provide executive summaries and indicators that help management understand the big picture quickly.



التقارير الذكية

نطور تقارير ذكية تربط البيانات من مصادر مختلفة وتقديم ملخصات تنفيذية ومؤشرات تساعد الإدارة على فهم الصورة بسرعة.

Financial Analytics

We use financial analytics to identify patterns, variances, and opportunities, turning data into practical recommendations to improve performance and profitability.



التحليلات المالية

نستخدم التحليلات المالية لاكتشاف الأنماط والانحرافات والفرص، وتحويل البيانات إلى توصيات عملية لتحسين الأداء والربحية.

6- Risk & Resilience Advisory



Organizations that are better prepared for risk and more capable of continuity.

6- إدارة المخاطر والمرونة المؤسسية

منشآت أكثر استعداداً للمخاطر وأكثر قدرة على الاستمرار

Enterprise Risk Management (ERM)

We build an integrated ERM framework that identifies key risks, risk owners, impact and likelihood levels, and treatment and monitoring plans.



Business Continuity

We help develop business continuity plans that keep critical activities running during disruption or crisis, with clear priorities and responsibilities.



Crisis Management

We design crisis management mechanisms, response teams, communication channels, and response plans to protect reputation and operational continuity.



Operational Resilience

We assess the ability of critical operations to withstand and recover from disruption, recommending improvements across people, systems, suppliers, and procedures.



إدارة المخاطر المؤسسية

نبني إطاراً متكاملًا لإدارة المخاطر يحدد المخاطر الرئيسية، ملاك المخاطر، مستويات التأثير والاحتمالية، وخطط المعالجة والمتابعة.

استمرارية الأعمال

نصمم لوحات Power BI احترافية تعرض المؤشرات المالية والتشغيلية بصورة تفاعلية تساعد الإدارة على المتابعة والتحليل واتخاذ القرار.

إدارة الأزمات

نصمم آليات إدارة الأزمات، فرق الاستجابة، قنوات التواصل، وخطط التعامل مع الأحداث الطارئة لحماية السمعة واستمرارية التشغيل.

المرونة التشغيلية

نقيس قدرة العمليات الرئيسية على الصمود والتعافي من الاضطرابات، ونقترح تحسينات في الأشخاص والأنظمة والموردين والإجراءات.

Scenario Testing

We conduct realistic scenario tests to measure readiness for potential risks and identify weaknesses before a real crisis occurs.



اختبارات السيناريوهات

ننفذ اختبارات سيناريوهات واقعية لقياس جاهزية المنشأة للمخاطر المحتملة، وتحديد نقاط الضعف قبل حدوث الأزمة.

Risk Appetite Framework

We help management define acceptable risk levels and link them to strategy, early warning indicators, and escalation mechanisms.



إطار شهية المخاطر

نساعد الإدارة على تحديد مستوى المخاطر المقبول وربطه بالاستراتيجية ومؤشرات الإنذار المبكر وآليات التصعيد.

Incident Readiness

We enhance incident readiness through clear response plans, defined roles, communication channels, and tracking registers.



الجاهزية للحوادث

نرفع جاهزية المنشأة للتعامل مع الحوادث من خلال خطط استجابة واضحة، أدوار محددة، قنوات اتصال، وسجلات متابعة.

تواصل معنا Contact Us

المملكة العربية السعودية، الرياض، الملز، شارع جرير، 12836 Saudi Arabia
Riyadh, Al Malaz, Jarir Street, 12836



+966 533655636



info@firststepbs.com



www.firststepbs.com



THANK YOU